
Schriftelijke vragen (artikel 44): te hard rijdend sluipverkeer 
Presidentenwijk

Rijswijk, 24 juli 2023

Op 2 juni 2023 heeft de gemeenteraad een petitie (RA 23 037) ontvangen van 
98 bewoners uit de Presidentenwijk betreffende te hard rijdend sluipverkeer in 
hun wijk. Dit als gevolg van de afsluiting van de Prinses Beatrixlaan.

De CDA-fractie heeft meerdere malen contact gehad met de indieners van de 
petitie en bilateraal met de betrokken wethouder. 
De CDA-fractie heeft nu de volgende vragen aan het college:

1. Is het college bereid zo snel mogelijk inhoudelijk te reageren op het 
voorstel in de petitie?

2. Is het college bereid maatregelen te nemen om sluipverkeer in die wijk te 
voorkomen en de verkeersveiligheid en de veiligheid in de wijk te 
verbeteren? Zo ja, welke en kunnen die maatregelen dan ingaan direct na 
de zomervakantie in onze regio?

Indien niet bereid tot maatregelen: waarom niet?

3. Welke reactie hebben de initiatiefnemers/indieners van de petitie vanuit 
de gemeentelijke organisatie ontvangen en wanneer?

4. Welke acties/reacties heeft de gemeentelijke organisatie tot nu toe 
ondernomen/gegeven na de eerdere, individuele verzoeken van bewoners 
van deze wijk? 

5. Ziet het college kans deze vragen, ondanks de zomervakantie, zo snel 
mogelijk te beantwoorden?

Met vriendelijke groet,

Simon Geleijnse 
CDA Rijswijk


